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Vážení spoluobčané, milí přátelé,
S příchodem podzimu se náš městys opět ponořuje 

do  pestré palety barev a  klidnějšího tempa, které toto 
roční období přináší. Listy na  stromech se  změnily 
ve zlaté a červené tóny, dny se zkrátily a příroda nás zve 
k  procházkám v  chladnějším, avšak stále příjemném 
počasí.

V  tomto čísle vám přináším nejen aktuality z  dění 
v městysi, ale také tipy, jak si užít podzimní čas, ať už při 
místních kulturních akcích nebo tradičních podzimních 
oslavách.

Někteří jste možná zaznamenali rozruch kolem 
plánovaného umístění dopravní značky „Průjezd 
zakázán“ do ulice Na Hejčarech. Byla iniciována i petice 
proti takovému postupu, protože zdá se, převládají lidé, 
kteří nejsou ochotni si trochu pohodlí odpustit nad těmi, 
kteří v  ulici žijí a  kterým právě průjezd komplikuje 
bezpečnost. Stejně tak skončilo i řízení o zjednosměrnění 
ulice V Hliníku, které jsme iniciovali již před pár lety 
a na kterém jsme se domluvili s takřka všemi tehdejšími 
obyvateli ulice. Opět byla sepsána petice, na které 
převažují podpisy lidí, kteří danou ulici chtějí dopravně 
jako zkratku využívat nad těmi, kterým by dopravní 
zklidnění ulevilo, zejména proto, že v ulici přibylo dětí 
a  jejich rodiče mají o  jejich bezpečnost obavu. 
Na  minulém jednání zastupitelstva byl vnesen dotaz, 
jakým způsobem v  ulici Týnské na  příjezdu od  Bzí 
vyřešíme dopravu ve smyslu toho, že přijíždějící vozidla 
nedodržují rychlost a  opět obyvatelé Týnské ulice mají 
obavu o zdraví a  život svých dětí. Zde se  řešení nabízí 
ve zhotovení tzv. ostrůvku uprostřed komunikace, ale to 
s  sebou logicky také nese jistý diskomfort spočívající 
v  tom, že řidič přijíždějící od Bzí bude muset přibrzdit. 
Dočkáme se petice i zde?

Chtěla bych tímto apelovat na všechny řidiče, aby při 
cestování obcí dodržovali nejen pravidla, ale také 
základní ohleduplnost. Náš městys by měl být místem, 
kde se  každý cítí bezpečně, a  toho můžeme dosáhnout 
jen tehdy, pokud budeme respektovat jak prostor, tak 
bezpečnostní opatření.

Ještě těsně před podzimními prázdninami jsme 
převzali dokončený trvalkový záhon kolem čekárny 
ve  Bzí, kde je vysázeno přes 400  kusů trvalek a  keřů. 
Snad bude dělat občanům radost. Dodavatel trvalek, pan 
Jan Nussbauer ze zahradnictví Herba Grata v Radonicích 
nám osadil záhon v Lékařském domě. Dámy z ordinace 
praktického lékaře si sice přály mít ordinaci v  růžové 
zahradě, ale růže by v tomto tmavém a stinném prostoru 
nerostly, proto i zde bylo vysázeno množství trvalek. Pan 
Nussbauer dodal trvalky a záhony se  svým týmem 
vysadil zdarma, za což mu vřele děkujeme.

Již několikrát na  tomto místě jsem apelovala 
na  občany, aby nevyvážely odpad mimo místa, kam 
patří. To se  týká i  pneumatik, které občané opakovaně 
vyváží k  silážní jámě do  Hvozdna. Nevyvážejte 
pneumatiky nikam jinam, než do sběrného dvora, pokud 
je nevrátíte prodejci, což je nejlepší možnost..

Náš městys již dlouhou dobu využívá komunální 
techniku a  vozidla, která jsou nezbytná pro zajištění 
každodenní údržby veřejných prostranství, odklízení 
sněhu, čištění ulic a  svoz odpadu. Bohužel musím 
konstatovat, že stávající vybavení začíná po  mnoha 
letech služby dosluhovat a  jeho provoz se  stává nejen 
technicky náročným, ale i finančně neefektivním. Časté 
opravy a  údržba starých strojů nejen zvyšují provozní 
náklady, ale také ohrožují schopnost obce zajistit včas 
a  kvalitně všechny potřebné služby. Vzhledem k  těmto 
okolnostem je nutné přistoupit k obměně techniky, která 
bude modernější, spolehlivější a  v dlouhodobém 
horizontu hospodárnější. Nová komunální technika, 
včetně nového automobilu, nám umožní nejen 
efektivněji spravovat obecní majetek, ale také zajistit 
bezpečnost a  komfort pro všechny obyvatele. Kromě 
toho modernější technologie jsou často šetrnější 
k  životnímu prostředí, což je další důležitý faktor pro 
udržitelný rozvoj naší obce. Proto jsme pořídili nové 
vozidlo na rozvoz obědů, abychom již nemuseli používat 
stařičkou Škodu Forman. Koupíme malotraktor se setem 
zimní údržby a  ráda bych prodala univerzální stroj 
Holder C350, protože ho neustále musíme opravovat. 
V  příštím roce pořídíme multikáru, pravděpodobně 
elektro.

Společnost CETIN pokračuje ve výkopových pracích. 
Někde se  potýkáme s  nesouhlasem vlastníků. Prosím 
o  shovívavost, často ta trasa nelze vést jinudy. Tyto 
výkopové práce spojíme s  rekonstrukcí chodníků, 
zejména v Týnské ulici, kde jsou zvlněné a propadané, to 
je bezesporu velký vedlejší přínos této akce.

V kulturním domě se nám podařily dodělat kazetové 
stropy, zejména v  přísálí a  v prvním patře v  prostoru 
kluboven a knihovny.

Milí občané, těším se, až se opět setkáme, ať pracovně 
nebo na společenské, kulturní či sportovní akci.

Krásný podzim vám přeje vaše starostka.

Slovo starostky
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Z úřadu městyse

Zápis z 26. jednání Rady městyse Dolní Bukovsko ze dne 21. 8. 2024
Přítomni: všichni radní
Projednáno:
RM provedla kontrolu došlých faktur a  platby 

provedené přes pokladnu. Stav finančních prostředků na 
účtech k 21. 8. 2024 je 9 710 144,- Kč.

RM schvaluje uzavření smlouvy o  zřízení věcného 
břemene – spočívající ve  umístění vedení NN 
na  pozemku parc. č. 2764/1 a 28/10 v  kú Dolní 
Bukovsko se  společností EG.D, a.s. za úplatu 12 600 Kč 
bez DPH. Hlasování: 5/0/0.

Po  zveřejnění záměru nájmu ordinace PL navrhuje 
starostka schválit nájemní smlouvu se zájemcem, který je 
novým provozovatelem ordinace PL v Lékařském domě. 
Na provozu se nic nemění, jedná se pouze o organizační 
záležitost. RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy od 
1. 10. 2024 na dobu neurčitou, jejímž předmětem nájmu 
je ordinace PL v Lékařském domě na nám. Jiráskovo čp 
475, za cenu 6 000 Kč měsíčně se společností společnost 
Všeobecný lékař. Hlasování: 5/0/0.

Byl zveřejněn záměr k  pachtu obecních pozemků 
v  kú Popovice, celkem se  jedná o  výměru 176  606 m2. 
Nabídku podaly 3  subjekty. Agro Družstvo Dolní 
Bukovsko nabídlo cenu 6 350 Kč/ha, Ing. Martin Janata, 
České Budějovice, nabídl částku 5  501  Kč/ha, Zdeněk 
Krška, Sedlíkovice 5 610 Kč/ha. RM schvaluje uzavření 
pachtovní smlouvy na pozemky parc. č. 1298, 1310, 1347, 
1082, 1087, 1208, 1209, 1240, 1241, 1263, 1247, 1432, 1444, 
1449, 1465 v  kú Popovice u  Dolního Bukovska, 
se společností AGRO Družstvo Dolní Bukovsko za cenu 
6 350 za hektar a rok, počínaje 1. 10. 2024 na dobu 10 let. 
Hlasování: 4/0/1.

RM schvaluje uzavření smlouvy o  zřízení věcného 
břemene – spočívající v umístění vedení NN na pozemku 
parc. č. 2740/28 v  kú Dolní Bukovsko se  společností 
EG.D, a.s. za  úplatu 2  000  Kč bez DPH. Hlasování: 
5/0/0.

RM schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí 
o zřízení věcného břemene – spočívající ve vybudování 
nové sítě DS – Radonice kabel NN, umístěné 
na pozemcích parc. č. 1150/4, 1687/2, 2042/1, 2042/5, st. 
147 a  st, 165 v kú Radonice u Drahotěšic se  společností 
EG.D, a.s. za  úplatu 2  000  Kč bez DPH. Hlasování: 
5/0/0.

RM schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí 
o zřízení věcného břemene – spočívající ve vybudování 
nové části sítě DS – Dolní Bukovsko, K2460/3, příp. RD – 
SNK, umístěné na pozemku parc. č. 2460/11 v kú Dolní 
Bukovsko se  společností EG.D, a.s. za  úplatu 2  000 Kč 
bez DPH. Hlasování: 5/0/0.

Starostka navrhuje z  podnětu paní Olgy Machové 
zrušit „Nařízení městyse Dolní Bukovsko č. 1/2014“, 
kterým se  stanoví služby hřbitovní, poskytované 
v  souvislosti s pronájmem a užíváním hrobového místa 
na hřbitově v DB. Cena nemá být určena předpisem, ale 
usnesením RM dle skutečných nákladů, které budou 

do  příštího jednání vyčísleny. RM vydává nařízení 
městyse Dolní Bukovsko č. 1/2024, kterým ruší Nařízení 
městyse Dolní Bukovsko č. 1/2014, o  stanovení 
maximální ceny za  služby hřbitovní poskytované 
v  souvislosti s pronájmem a užíváním hrobového místa 
na hřbitově v Dolním Bukovsku. Hlasování: 5/0/0.

V  souvislosti s  rozkopáním některých úseků kvůli 
pokládce optických kabelů navrhuje starostka některé 
chodníky dodělat či opravit. Konkrétně chodník, který 
by navazoval na  loňský chodník před KD a vedl podél 
sousední nemovitosti. Celková výměra plochy je 124 m2 
a  poptáván byl termín dokončení do  bukovské pouti. 
Nabídku podaly následující společnosti: PROXMA s.r.o. 
s  nabídkovou cenou 3  000  Kč/m2 a  DV STAV s.r.o. 
s nabídkovou cenou 1  661 kč/m2. Pro ostatní oslovené 
společnosti nebyl akceptovatelný termín zhotovení. RM 
schvaluje uzavření smlouvy se  společností DV STAV 
s.r.o. za cenu 1 661 Kč za m2. Hlasování: 5/0/0.

Žádost o pronájem KD HB. RM schvaluje zápůjčku 
KD v  Horním Bukovsku MS Dolní Bukovsko, 
bezúplatně, na víkend 7.- 8. 9. 2024. Hlasování: 5/0/0. 

JUDr. Bartošová se  dotazuje, zda je v  plánu 
výhledově rekonstruovat tenisové kurty a  doplnit 
sportoviště lavičkami. Starostka uvedla, že je v  plánu 
i toto sportoviště opravit a zmodernizovat.

JUDr. Bartošová zmiňuje vyhlášku o volném pohybu 
psů v obci, která sice je platná a účinná, ale z důvodu, že 
někteří občané nejsou schopni ovládnout svého psa, 
vyvstala potřebu věc řešit. Je ke  zvážení, zda vyhlášku 
nezpřísnit či aspoň konkrétně neuvést povinnosti, které 
sice vyplývají automaticky ze zákona, ale někteří občané 
je odmítají brát na  vědomí a  dodržovat. Každý majitel 
psa by měl mít na paměti, že za svého psa plně odpovídá 
(včetně případné trestněprávní odpovědnosti a náhrady 
škody), a že ne všichni lidé jsou milovníky psů, některé 
lidi dokonce psi děsí a bojí se jich.

Na  investiční akci sanace podzemí v  KD DB 
schvaluje RM vypsat výběrové řízení. RM schvaluje 
vypsání výběrového řízení na  akci „Sanace podzemí 
v  KD DB“ a  schvaluje členy hodnotící komise 
v  následujícím složení: Mgr. Ivana Makovičková, Petr 
Malecha, Tomáš Pavlásek, náhradníci Jan Bořuta, 
Stanislav Klika, Zdeněk Tůma. Obálky se budou otevírat 
dne 3. 9. v 9 hod. Hlasování: 5/0/0.

Dar na  podporu handicapované paní ze  Soběslavi 
„Dostaň Dášu do  práce“. Dne 1. 8.  se  v  místním KD 
uskutečnila benefice na podporu paní Dáši ze Soběslavi. 
Zástupci serveru DONIO požádali o podporu i městys, 
starostka navrhuje podpořit tuto charitu částkou ve výši 
3  000 Kč. Za  vybranou částku bude pořízen paní Dáše 
upravený automobil, aby mohla pracovat a  cestovat 
k  lékaři. RM schvaluje příspěvek ve  výši 3  000  Kč 
společnosti DONIO s.r.o. na podporu projektu „Pomozte 
Dáše jezdit k lékařům a do práce“. Hlasování: 5/0/0. 
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Přítomni: všichni radní
Projednáno:
RM provedla kontrolu došlých faktur a  platby 

provedené přes pokladnu. Stav finančních prostředků na 
účtech k 14. 10. 2024 je 12 206 600,- Kč.

RM schvaluje uzavření smlouvy o  zřízení věcného 
břemene – spočívající v úpravě vedení NN na pozemku 

parc. č. K 1786/3 v  kú Dolní Bukovsko se  společností 
EG.D za úplatu 2 000 Kč bez DPH. Hlasování: 5/0/0.

RM schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí 
o zřízení věcného břemene – spočívající v úpravě vedení 
NN a  zřízení TS na pozemcích parc. č. 1176/8, 1687/2, 
2042/1, 2370 a  st. 43 v  kú Radonice u  Drahotěšic 

Zápis z 28. jednání Rady městyse Dolní Bukovsko ze dne 14. 10. 2024

Přítomni: všichni radní
Projednáno: 
RM provedla kontrolu došlých faktur a  platby 

provedené přes pokladnu. Stav finančních prostředků na 
účtech městyse k 19. 9. 2024 je 10 300 000,- Kč.

Žádost o  změnu ZÚR spočívající v  instalaci 
obnovitelných zdrojů v  kú Dolní a  Horní Bukovsko. 
Starostka informovala radní o  situaci, kdy na  našem 
území nelze z důvodu vyčerpání kapacity sítě instalovat 
FVE či jiné obnovitelné zdroje. Abychom zajistili tuto 
možnost, musíme podat námitky proti 10.  aktualizaci 
ZÚR, která se  nyní projednává. Návrh usnesení: RM 
schvaluje podání námitek do 10.  aktualizace ZÚR 
za  účelem zajištění ploch vhodných pro instalaci 
obnovitelných zdrojů. Hlasování: 3/1/1.

Na  minulém jednání RM bylo zrušeno „Nařízení 
městyse Dolní Bukovsko č. 1/2014“, kterým se  stanoví 
služby hřbitovní, poskytované v souvislosti s pronájmem 
a  užíváním hrobového místa na  hřbitově v  DB. Cena 
nemá být určena předpisem, ale usnesením RM dle 
skutečných nákladů, které jsou vyčísleny v  následující 
výši: 70  Kč za 1  m2. RM schvaluje částku za  služby 
hřbitovní poskytované v  souvislosti s  pronájmem 
a  užíváním hrobového místa na  hřbitově v  Dolním 
Bukovsku od  roku 2024 ve  výši 70  Kč za 1  m2 
za kalendářní rok. Hlasování: 5/0/0.

CETIN – starostka opravila tvrzení společnosti 
CETIN, jejichž zástupce zde na  začátku výkopových 
prací zmínil, že bude dílo hotovo do 30.  10.  2024, nyní 
zástupce společnosti CETIN prohlašuje, že bude hotovo 
do konce dubna 2025.

Starostka informovala o  stavu nebytového prostoru 
v budově radnice, v přízemí, kde má nyní provozovnu 
paní Radka Bořutová, jedná se o provozovnu Manikúra/
pedikúra. V prostoru se  soustavně vyskytuje ve velkém 
množství plíseň. Prostor trpí zejména po instalaci fixních 
oken, kdy neodchází vlhkost. Existuje způsob sanačních 
omítek společnosti Weber, která je schopná po odebrání 
vzorku stanovit konkrétní pracovní postup včetně počtu 
vrstev. Ze společnosti Weber byl předložen seznam jejich 
obchodních partnerů s  tím, že jedním z nich společnost 
DV stav s.r.o., u  nichž starostka poptala navrhované 
řešení. Společnost DV Stav s.r.o. má o  zakázku zájem 
a  jsou schopni ihned začít v  prostoru pracovat. 
Nabídková cena díla zní na  částku 247 186 Kč bez DPH 

s  tím, že je v  ceně 5 vrstev sanačního štuku nátěru, 
předchozí otlučení zdi až na cihlu a následné vyspravení 
tak, aby byl prostor k užívání.

Starostka uvedla diskusi s radními na téma zpevnění 
povrchu travnaté části v  objektu Lékařského domu. 
Jedná se  o  plochu cca 160 m2 a  kdyby byla zpevněna, 
mohli by všichni působící v Lékařském domě parkovat 
na dvoře objektu. Někteří radní mají zato, že pokud by 
se plocha zpevňovala, mělo by to být zátěžovou dlažbou, 
což úplně není zatravňovací dlažba. Cenová nabídka 
na  zpevnění plochy zatravňovací dlažbou zní na  cca 
180 tis. Kč, zatímco zátěžovou dlažbou je cena cca 270 tis. 
Kč bez DPH. P. Malecha spatřuje riziko zpevňování 
plochy v možnosti zhroucení se objektu stodoly, který je 
rozbitý. Starostka reagovala tak, že objekt chtěla vyřešit 
už když se  stavěl Lékařský dům, nicméně nebyla vůle 
ani mezi radními ani mezi zastupiteli. Teď by si přišla 
hloupě, kdyby měla bourat stodolu průjezdem přes nový 
dům, obzvláště za  situace, kdy na  to opakovaně 
upozorňovala v uplynulých letech. Po dlouhé diskusi byl 
výsledek ten, že se nebude ani zpevňovat a ani bourat.

Starostka předložila nabídky různých zhotovitelů 
na  rekonstrukci fasády a  odvodnění objektu hospody 
v Radonicích. Jako nejvýhodnější nabídka byla vybrána 
nabídka Jana Kršky z DB za cenu 487 500 Kč bez DPH, 
termín realizace by byl do  konce roku 2024. Další 
nabídku podala společnost K-Stavební s.r.o. se  sídlem 
v  Neplachově za  cenu 496  452  Kč bez DPH. Další 
oslovená společnost zakázku odmítla s  tím, že nemá 
do  konce roku volnou kapacitu. RM schvaluje 
zhotovitele stavební akce Oprava domu čp 35 
v Radonicích Jana Kršku za  cenu 487  500 Kč bez DPH. 
Hlasování: 5/0/0. 

Starostka informovala radní o  nutnosti namontovat 
do  KD minerální kazetové stropy. Budou dodány 
do druhého nadzemního podlaží v KD mimo prostory, 
kde již namontovány jsou. Jedná se  tedy o  klubovnu, 
chodbu, knihovnu a přísálí. Nabídku na dodání a montáž 
kazetových stropů do  uvedených prostor podaly 
3 subjekty: PROXMA s.r.o. za 368 137 Kč, DV Stav s.r.o. 
za 389  328 Kč, Jan Krška za 379  545 Kč. RM schvaluje 
zhotovitelem akce „Minerální podhledový strop v KD“ 
společnost PROXMA s.r.o se sídlem Horusice 48 ze cenu 
368  137  Kč bez DPH. Termín zhotovení díla je do 
30. 11. 2024. Hlasování: 5/0/0.

Zápis z 27. jednání Rady městyse Dolní Bukovsko ze dne 19. 9. 2024
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se  společností EG.D, a.s. za úplatu 41 000 Kč bez DPH. 
Hlasování: 5/0/0. 

Starostka informovala radní o  podnětu občana 
žijícího v ulici Na Chobotě spočívající v apelu na dodání 
retardérů, neboť dopravní situace na místě není dobrá, 
obzvláště v  ranní či odpolední špičce související 
s  dopravou dětí z  a do  školy. Na  jednom místě byl 
retardér odstraněn, neboť byl poškozený, tam bude 
dodán. Instalace dalších 2 retardérů bude podléhat 
dopravně inženýrskému opatření, které zpracuje k tomu 
příslušný dopravní expert. Starostka zdůraznila, že 
obecně retardéry nelze nikdy instalovat na silnici 2. třídy 
či na  průtahy obcí. Naopak se  jimi zklidňují místní 
komunikace na  úsecích, kde chodí děti či je potřeba 
zklidnit dopravní situaci. Starostka zároveň informovala 
radní o  petiční akci proti plánovanému umístění 
dopravní značky „Průjezd zakázán“ do  ulice Na  Hej-
čarech. Radní dodávají, že by se v  zamýšleném zákazu 
průjezdu mělo pokračovat, neboť podpisy nejsou z velké 
části relevantní. Nepodepsal to nikdo z  obyvatel ulice 
Na  Hejčarech, někteří, kteří podepsali, nemají ani 
řidičský průkaz. Navíc v  průvodním dopisu je řada 
nepřesností a mnozí z těch, co petici podepsali, přiznali, 
že to vůbec nečetli, že je oslovila iniciátorka petice 
s  žádostí o  podpis. Starostka dodala, že ten zakázaný 
průjezd iniciovala pouze z  toho důvodu, že je to úsek 
dopravně závadový a  potenciálně nebezpečný, jak pro 
auta, tak pro chodce, cesta je to úzká, strmá, do zatáčky 
a  bez chodníku. Starostka zároveň dodala, že se  kloní 
spíše k tomu celou akci zastavit, byť je přesvědčená, že ta 
značka tam patří. Je zjevné, že řada občanů preferuje 
vlastní pohodlí a komfort nad bezpečností ostatních, což 
se ukázalo v obdobné dopravní akci v ulici V Hliníku.

Starostka seznámila radní s  návrhem koncepce 
obnovy vozového parku a  komunální techniky. Máme 
zastaralý vozový park a komunální stroje. V  tuto chvíli 
zcela dosloužilo vozidla Škoda Forman, je nebezpečné 
používat multikáru, časté opravy vyžaduje i  Renault 
Cango, kterým se  vozí obědy a  v dobrém technickém 
stavu není ani Škoda Fabia z  roku 2004. Starostka 
s  místostarostou se  v  uplynulých měsících věnovali 
výběru a prohlídce technických zařízení a vozidel, které 
by byly pro městys užitečné. V  tuto chvíli pořídíme 
osobní vůz, který by sloužil na  rozvážení obědů. Dále 
bude pořízen malotraktor se  setem zimní údržby 
spočívající v radlici a sypači. Starostka prosazuje pořízení 
elektromobilu – multikáry. Měli jsme zde předváděcí akci 
na  takové vozidlo, zaměstnanci měli příležitost si 
s elektro multikárou sjet a  jeví se být dobrou a výrazně 
levnější alternativou dieslové multikáry. Tuto multikáru 
by ráda pořídila hned, jakmile bude vypsána dotace 
na pořízení elektroaut, což by mělo být v létě. Stejné auto 
mají i  v jiných městech a  obcích a  dodávají kladné 
reference. Místostarosta připraví na  jednání ZM nabídky 
na pořízení malotraktoru. Starostka poptala osobní auto 
na  rozvoz obědů a  případný převoz věcí s  tím, že 

srovnávala vozy VW Caddy, Mercedes Citan a Renault 
Cango. RM schvaluje pořízení osobního automobilu 
Mercedes Citan od  společnosti Milan Král a.s. za  cenu 
467 tisíc Kč bez DPH. Hlasování: 4/0/1.

Místostarosta informoval o  právě probíhající akci 
na  koupališti spočívající v  instalaci česlového stavidla 
s tím, že bude vybetonováno nátokové koryto a navrhuje 
zmenšit brouzdaliště a  vytvořit dřevěné molo v  zadní 
části koupaliště. Molo bude na  kovové konstrukci 
a  na  betonovém podkladu. Tato akce navazuje 
na  havarijní opravu, se  kterou jsme začali v  červnu 
a  dosud nebyla vyfakturována, neboť se  počítalo 
s následnými pracemi, aby bylo koupaliště zajištěné proti 
protékání a  zároveň byla zachráněna koupací sezóna. 
RM schvaluje postupnou revitalizaci koupaliště 
spočívající v  několika etapách. Etapa č. 1, která bude 
zrealizována do  zimy spočívá v  umístění stavidla, 
vybudování roury a  šoupěte a  vybudování betonového 
podloží v  brouzdališti a  vyspravení zadního břehu 
pomocí velkých kamenů. Akci bude realizovat 
společnost SWIETELSKY stavební s.r.o., odštěpný závod 
Dopravní stavby JIH, oblast Vodohospodářské stavby  
za cenu 250 700 Kč bez DPH. Hlasování: 4/0/1.

Starostka předložila nabídky různých zhotovitelů 
na  vybudování kanalizace a  vodovodu v  Radonicích. 
Řad bude vybudován ještě letos s  tím, že byl poptán 
zhotovitel na  kanalizaci a  vodovod provede správce 
vodovodu, společnost ČEVAK a.s. Jako nejvýhodnější 
nabídka byla vybrána nabídka společnosti TIM II v.o.s., 
se sídlem Horní Bukovsko 54 za cenu 484 700 Kč Kč bez 
DPH, termín realizace by byl do konce roku 2024. Další 
nabídku podala společnost AKORA s.r.o., se  sídlem 
v  Hrdějovicích, za  cenu 750  000  Kč bez DPH. Další 
oslovená společnost zakázku odmítla s  tím, že nemá 
do  konce roku volnou kapacitu. RM schvaluje 
zhotovitele stavební akce Kanalizace v  Radonicích 
společnost TIM II v.o.s., se  sídlem Horní Bukovsko 54, 
373  65 DB, za  cenu 484  700  Kč bez DPH. Hlasování: 
5/0/0.

Starostka informovala, že s  Ing. Pavlem Kohoutem 
zpracovávají projekt pro dotaci na  energetické úspory 
a  zateplení budovy školy. Energetické úspory by 
spočívaly ve  výměně osvětlení, radiátorů i  kotlů, 
zateplení fasády a  pořízení klimatizací do  tříd. Termín 
pro podání dotace je do 31. 10. 2024.

Energetický management – v souvislosti s přiznanou 
dotací na  fotovoltaiku na budovách školy byla přiznána 
i  částka na vedení agendy energetického managementu, 
což spočívá ve  vyhodnocování spotřeb, analyzování 
výhodnosti a vedení tabulek, hledání úspor a možností 
rozvoje. Starostka poptala poskytovatele s  tím, že 
nabídku podal jediný, a  to společnost Efectory s.r.o., 
zastoupena Ing. Pavlem Kohoutem za  cenu 321  550 Kč 
bez DPH. Služba je hrazena z  dotace. RM schvaluje 
zhotovitele agendy Energetického managementu 
v  Dolním Bukovsku společnost Efectory s.r.o. za  cenu 

Z úřadu městyse
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Přítomni: všichni zastupitelé kromě omluvených S. 
Kliky, Pavla Makovičky, Ing. Jana Svobody a Ing. Jana 
Němce

Projednáno: 
Schválení zhotovitele na  stavební akci ,,Nádrž 

k zadržování vody a zvýšení biodiverzity na p.č. 542/3 
v k.ú. Pelejovice“

Paní starostka prezentovala zastupitelům a  příse-
dícím hostům výhody tůně z hlediska ochrany přírody 
a  krajiny, dále uvedla její rozlohu o  velikosti cca 1  ha 
s nejhlubším místem cca 3 metry. Tato stavební akce bude 
plně čerpána z dotace ve výši 4,9 milionu korun, ze které 
budou hrazeny i  nepřímé náklady, např. projektování, 
zpracování žádosti na dotaci, správní poplatek. Na  tuto 
akci podaly nabídku 3 oslovené společnosti. Nejvý-
hodnější nabídku z  hlediska požadovaného obsahu 
a  posouzení kvalifikace splnila firma ACORA s.r.o  z 
Hrdějovic. Starostka rovněž upozornila, že po  dobu 
budování stavby není možné opravit rozbitou cestu 
vedoucí z  Radonic do  lesa. Stavba bude dokončena 
do října 2025 a k převzetí staveniště dojde v říjnu 2024.

Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
zhotovitele na  stavební akci ,,Nádrž k zadržování vody 
a  zvýšení biodiverzity na  p.č. 542/3 v  k.ú. Pelejovice“ 
a  to společnost AKORA s.r.o. za  cenu 4  590  tis Kč bez 
DPH. Hlasování: 11/0/0.

Schválení zhotovitele na  stavební akci ,,Sanace 
sklepních prostor – včetně povrchových úprav – 
Kulturní dům Dolní Bukovsko“

Nejvýhodnější cenu na  uvedenou stavební akci 
podala společnost DV STAV s.r.o., za  cenu ve  výši 
1  181  188  Kč bez DPH. Firma provede odstranění 
vlhkosti ze sklepních prostor, sanaci podlahy a odvlhčení 

zdiva, vybuduje nové wc + sprchu, osadí vchodové 
dveře zezadu KD, aby se  do prostoru chodilo rovnou 
zvenku. Námětem využití sklepních prostor je jako jedna 
z  možností posilovna, někteří přítomní se  přimlouvali 
i  za  saunu. Hlavní vchod do  sklepních prostor bude 
zezadu budovy kulturního domu. Po  vznesení dotazu 
panem Pavlem Kohoutem, kdy se akce začne realizovat, 
bylo odpovězeno paní starostkou, že do začátku plesové 
sezóny budou úpravy hotové, ve  smlouvě je uveden 
termín do 21. 12. 2024.

Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
zhotovitele na stavební akci ,,Sanace sklepních prostor – 
včetně povrchových úprav – Kulturní dům Dolní 
Bukovsko“ společnost DV STAV s.r.o. za  cenu 
1 181 188 Kč bez DPH. Hlasování: 11/0/0.

Schválení žádosti o povolení výjimky navýšení počtu 
dětí v mateřské škole na 108 žáků, celkem o 3 děti na tři 
třídy pro školní roky 2024/2025 až 2025/2026.

Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
žádost pana ředitele ZŠ a MŠ Dolní Bukovsko o navýšení 
počtu dětí v mateřské škole v Dolním Bukovsku na počet 
108 dětí pro školní roky 2024/2025 až 2025/2026. 
Hlasování: 11/0/0.

Paní starostka prezentovala zastupitelům obsah 
rozpočtového opatření č. 12 a č. 13.:

V rozpočtovém opatření č. 12 je uveden příjem 
ve  výši 817  780  Kč a  výdaje ve  výši 817  780  Kč. Toto 
opatření obsahuje převážně výnosy z  daní, příjmy 
z  obecních poplatků a  výdaje na  opravy a  dovybavení 
obecního majetku. Zastupitelstvo městyse Dolní 
Bukovsko schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 12. 
Hlasování: 11/0/0.

13. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko ze dne 4. 9. 2024

Z úřadu městyse
321 550 Kč bez DPH s  tím, že analytická část díla bude 
odvedena do 31. 5. 2025. Hlasování: 5/0/0.

Starostka informovala radní, že proběhl minulý 
týden přezkum hospodaření z  Krajského úřadu pro 
Jihočeský kraj a že nebylo shledáno žádné pochybení.

Z. Tůma připomněl zhoršující se  stav komunikace 
v  ulici U  Cihelny s  tím, že je mu známo, že aby SÚS 
začala rekonstrukci povrchu, musíme my zajistit opravu 
vodovodu a  kanalizace, oba řady jsou v  havarijním 
stavu. Také proto nebyl dotažen asfaltový povrch až 
přímo k chodníkům. Navrhuje zamyslet se nad možností 
financování takové velké investiční akce. Starostka 
dodala, že má zato, že by tato akce nebyla tak nákladná 
jako byla v  ulici J. Koláře, neboť zde by se  nedělaly 
chodníky a  kanalizace vede v  zeleném pásu na  druhé 
straně vozovky.

Ad toulavé kočky v  Bukovsku. V  poslední době 
kontaktovalo starostku několik občanů s  tím, že našli 
zatoulanou/opuštěnou kočku. Pravdou je, že městys má 
povinnost se  i  o tato zvířata postarat. Starostka 

kontaktovala kočičí útulky v okolí, ale všichni mají plno 
a  negarantují, že kočku přijmou. Vhodným řešením by 
bylo zajistit péči o  kočky v  Bukovsku, ideálně, kdyby 
někdo místní se za finanční příspěvek o kočky postaral, 
nemá smysl je kamkoli vozit, obzvláště, když je stejně 
nepřijmou. Zároveň by bylo vhodné apelovat na majitele 
koček, aby ideálně nechali svoje kočky kastrovat, pokud 
přímo nechtějí koťata. Obzvláště za  situace, kdy jsou 
v  městysi 2 veterináři. Pokud se  žádný dobrovolník 
nepřihlásí, budeme muset na  sběrném dvoře zřídit 
útulek pro kočky.

Rada projednala předložený návrh rozpočtového 
opatření č. 14: příjmy celkem 740  852 Kč (daně, odběr 
vody za  loňský rok, tržba kina, pronájmy bytů), výdaje 
celkem 740  852  Kč (terénní úpravy a  výkopové práce 
na  obecní cestě, oprava chodníku, čištění a  oprava 
kanalizačních stok, servis oken v  ZŠ a  MŠ, věcné 
a finanční dary, revize dětského hřiště + oplocení, opravy 
strojů a  zařízení na  VZ). RM schvaluje RO č. 14. 
Hlasování: 5/0/0.
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Z úřadu městyse
V rozpočtové opatření č. 13 je spojeno s  fi-

nancováním voleb do 1/3 Senátu Parlamentu ČR 
a do zastupitelstvem krajů. Výše dotace činí 336 tisíc Kč.

Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
návrh rozpočtového opatření č. 13. Hlasování: 11/0/0. 

Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního 
majetku

Zůstatek na bankovním účtu městyse je celkem 9, 7 
milionu Kč a 1  mil. Kč je ve  fondu obnovy vodo-
hospodářského majetku pro potřeby oprav kanalizace, 
čističky odpadních vod apod.

V minulém jednání byla projednána písemná žádost 
žadatelky z Radonic. Ta žádala o koupi pozemku, který 
má historicky oplocený. Jedná se  o  pozemek parc. č. 
1638/6 v k.ú. Radonice u Drahotěšic o výměře 209 m2. 
Na  dnešním zasedání zastupitelstva starostka navrhuje 
schválení prodeje pozemku parc. č. 1638/6 v  k.ú. 
Radonice u  Drahotěšic o  celkové rozloze 209  m2 za 
240Kč/m2 žadatelce z Radonic.

Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
prodej pozemku parc. č. 1638/6 v  k.ú. Radonice 
u Drahotěšic o  celkové rozloze 209 m2 za 240  Kč/m2 
žadatelům. Hlasování: 11/0/0.

Paní starostka informovala zastupitele a  hosty 
o výstavbě vodovodu a kanalizace v obci Radonice pro 
stavební parcely, na  které se  budou finančně podílet 
účastníci. Jde o  jednoduchou kanalizaci v  délce 
120  m  po  straně levé a  vodovodní řad v  délce 
130  m  po  straně pravé. Do  konce roku 2024 paní 
starostka očekává realizaci.

Žadatelé z ulice V Hradu trvale bytem v  Českých 
Budějovicích mají předzahrádku na  pozemku č. 383/8, 
která je majetkem městyse. Rádi by tento pozemek 
odkoupili. O  této koupi již zastupitelé diskutovali asi 
před rokem se závěrem, že se část pozemku oddělí kvůli 
případnému chodníku. Paní starostka tedy zjišťuje 
od  zastupitelů, zda v  místě skutečně trvá potřeba 
vybudovat chodník. Zastupitelé diskutují o  variantách 
chodníku. Z  diskuse vyplynul závěr, že bude oddělen 
pruh na vybudování chodníku o šíři 1,5 m geometrickým 
plánem.

Manželé z  Jednot u Radonic si osobně podali v  létě 
na  Úřadě městyse DB písemnou žádost o  směnu 
pozemků v  k. ú. Radonice (v  lokalitě Na  Jednotách) 
z důvodu nesrovnalostí po provedené digitalizaci. Jedná 
se o pozemky p. č. 1945/4 a 1972/19 o výměře 281 m2 a 
129 m2 v k.ú. Radonice u Drahotěšic, kde vlastníkem je 
Městys Dolní Bukovsko a pozemek p.č. 2419 o výměře 
4  650  m2 v  k.ú. Radonice u  Drahotěšic, který vlastní 
žadatelé. Předpokladem směny je zpřístupnění cesty 
majitelům k  nedaleké nemovitosti. Jakmile bude 
odstraněn plot a  dřeviny z  obecní cesty, bude 
se  rozhodovat o  směně. Zástupkyně osadního výboru z  
Radonic však informovala přítomné zastupitele, že 
osadní výbor se  směnou nesouhlasí, neboť pozemek, 
který navrhují žadatelé je bezcenný i  v desetinásobně 

větší výměře. JUDr. Bartošová vysvětlila, že ačkoli se ZM 
snaží respektovat závěry a doporučení osadních výborů, 
v  tomto případě nebude názor OV patrně respektován, 
neboť jde čistě o  majetkové plnění, za  které nese 
odpovědnost ZM. Starostka dodala, že OV jsou 
dotazovány zejména kvůli znalosti místních poměrů 
a sousedských vztahů, neboť dovedou zhodnotit, zda by 
mohl nastat problém případným navrhovaným řešením, 
např. mezi sousedy nebo v obci. Navíc právě z Radonic 
zaznívá často výčitka, že byly v minulém roce prodány 2 
parcely, a  že by se  prodávat mělo minimálně. Tedy 
v  tomto případě může být směna vhodnějším řešením, 
tento konkrétní pozemek může být např. převeden 
na les.

Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
zveřejnění návrhu směny pozemků p. č. 1945/4, 1972/19 
o  výměře 281 a 129 m2 v  k.ú. Radonice u  Drahotěšic 
za pozemek p.č. 2419 o výměře 4 650 m2 v k.ú. Radonice 
u Drahotěšic, a to v době až na obecním pozemku parc. č. 
2428 v  kú Radonice u Drahotěšic bude odstraněn plot 
a vzrostlé dřeviny. Hlasování: 11/0/0.

Paní starostka informovala zastupitele, že obdržela 2 
žádosti na změnu územního plánu od občanů. Současný 
stav shrnula tak, že je nyní nově účinný stavební 
zákoník, který nemá veškeré prováděcí předpisy jako 
např., jak si nyní počínat v  souvislosti s  pořizováním 
změn ÚP. Proto v  nejbližších měsících nebude tyto 
žádosti předkládat k  hlasování. Pro žadatele nelze věc 
uspíšit, neboť jakékoli změny nemohou býti zpracovány 
do doby provedení standardizace ÚP, kterou legislativa 
nařizuje. Navíc tuto standardizaci bude městys pořizovat 
v  závislosti na  získání dotace, kterou pro tyto účely 
vypisuje krajský úřad. Jakmile bude zpracována 
standardizace, budou zpracovávány jednotlivé schválené 
žádosti, na  toto jsou žadatelé upozorňováni. Jisté je, že 
změny soukromých žadatelů nebudou v rámci územního 
plánu schváleny dříve než za 3 roky.

Různé
Mgr. Milena Zahradníková vznesla dotaz na využití 

nezastavěné části parcely č. 116/2 v DB. Bylo ji sděleno, 
že tato část pozemku slouží k  využití jako plochy 
občanské vybavenosti. V  současné době není žádný 
záměr na  tomto pozemku, určitě je vyloučena výstavba 
domů k  bydlení, spíše se  zamýšlelo jako případná 
rezerva např. pro mateřskou školku, ale není to záležitost 
současnosti.

Dále se paní magistra dotazuje, zda se bude s blížící 
se zimou řešit situace v ulici Týnské. Jedná se o vysoké 
otřesy po  jízdě těžké dopravní techniky, její špatnou 
sjízdnost a o celkovém snížení rychlosti v této ulici, která 
se  nachází na  konci obce. Na  základě tohoto dotazu 
došlo k  debatě v  místnosti s  různými návrhy jako je 
oranžově blikající semafor, přechod pro chodce, ostrůvek 
před značkou konec obce, radar, kruhový objezd. 
Výsledkem diskuse je, že starostka poptá u dopravního 
projektanta vhodné řešení na  zpomalení provozu 
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Z úřadu městyse
v Týnské ulici. Nyní se takovým jeví přechod pro chodce 
z  ulice Spojovací do  ulice Na  Chobotě a  zpomalovací 
ostrůvek. Navrhovaný kruhový objezd v  křižovatce 
s  ulici Na  Padělkách a  cestou na  koupaliště nevidí 
starostka jako vhodné řešení, byť by jistě situaci vyřešil.

Bc. Pavlína Kovaříková žádá o jedno rezervované 
parkovací místo po praktického lékaře před Lékařským 
domem.

Bývalá provozovatelka hospody na hřišti žádala 
vysvětlení, proč ji nebyla proplacena škoda, která dle 
jejího názoru vznikla v  souvislosti s  plánovaným 
provozem restaurace v  kulturním domě. Paní starostka 
i přítomní zastupitelé se domnívají, že tazatelka dosud 
žádnou škodu neprokázala, ač byla opakovaně 
vyzývána. Měnila částky, které nárokovala i důvod jejich 
vzniku. Navíc, škoda by jistě vznikla, kdyby platila 
nájem, což nehradila, neboť restauraci neprovozovala, 
nebylo to ze  stavebních/provozních důvodů možné, 
o čemž byla neustále informována, doplnil Petr Malecha. 
Následně se  tazatelka dotazovala na  stav provozu 
klubovny na hřišti s tím, že rozporovala výpověď, která jí 
byla dána. Starostka ji upozornila, že výpověď byla 
rozhodně dána včas a správně, že zde neměla zajištěnou 
žádnou definitivu na  doživotní provozování restaurace 
na hřišti. Nyní je prostor provozován členy TJ DB jako 
klubovna, zejména na  zápasy a  tréninky. Je možnost 
v prostoru konat soukromé oslavy. Provozovna na hřišti 
byla dlouhý čas pro městys užitečnou, když nefungovala 
v městysi jiná hospoda, což se nyní změnilo.

Občanka se dotazuje, proč ji nebylo sděleno, že dojde 
k  výměně okapů na  jejím nemovitosti. Starostka 
se omluvila za  to, že nebyla informována o konkrétním 
dni a hodině, kdy se s výměnou začne, což je zapříčiněno 
domluvou s dělníky. Dále uvedla, že je ráda, když dělníci 

dorazí ve  smluveném termínu, což se  zde nestalo, ale 
přišli dokonce dřív a  začali pracovat. Paní starostka 
se  občance omluvila za  to, že neměla informaci 
k  dispozici. Ta zopakovala, že ten den volala P. 
Malechovi 4x a ani jednou se jí nepodařilo se s ním spojit 
a  ani nezavolal zpět, přestože mu muselo být jasné, 
v jaké záležitosti mu volá. Ten reagoval tak, že v některé 
dny, což tento pátek byl, je tak pracovně vytížený, že 
nemá čas telefonovat. Dále se dotazovala pana Malechy, 
na konkrétní postup v pojistné události, která ji v zimě 
způsobila škodu a  zda může potvrdit, že pan Malecha 
onu pojistnou událost potvrdil a  zda by ji mohl sdělit 
číslo pojistné události, aby si záležitost mohla dořešit 
sama. Ten ji ubezpečil, že škodní událost nahlášená je 
a  že když dodá požadovaný doklad, že ji může být 
škoda, resp. její úhrada přiznána. Občanka sdělila, že má 
za to, že doklady dodala, bylo jí řečeno, že doklady, které 
dodala nejsou ty, které akceptuje pojišťovna. Paní 
starostka se  dotázala, za  co konkrétně nárokuje škodu, 
odpovědí jí bylo, že na  zatečení do  sklepa a poškození 
zahrady. Starostka se  dotázala, zda tedy ta škoda 
ve sklepě je opravená, bylo jí sděleno, že není a nebude, 
protože dům prodává. Tedy se  starostka zeptala, jakou 
škodu nárokuje, když nevynaložila žádné prostředky 
na její opravu.

Občan žádá informaci o  ulici Jana Koláře, kde 
provádějí výkop na  položení optického kabelu, zda 
mohou kopat v ulici, kde je její povrch opraven z dotace. 
Starostka vysvětlila, že předmětem dotace byla 
kanalizace a  vodovod nikoli chodník nebo povrch 
vozovky. Pan Malecha vysvětlil, že jde o  službu 
obyvatelstvu a  že společnost CETIN mění svůj starý 
kabel za nový, a tudíž nepotřebují stavební povolení.

Výsledky krajských a senátních voleb v městysi
Podzimní volby do krajských zastupitelstev a Senátu 

ČR proběhly ve  dnech 20.  a 21.  září a  druhé kolo 
senátních voleb 27. a 28. září. 

V 1. kole senátních voleb přišlo v městysi k urnám 
35,44% voličů, v  druhém kole to bylo pouhých 16,09% 
voličů.

V senátních volbách stejně jako v celém volebním 
obvodě České Budějovice i v našem městysi do druhého 
kola postoupili s největším počtem hlasů kandidáti: Ing. 
Ladislav Ondřich (Ano 2011) - 22,94% a Bc. Zbyněk 
Sýkora (ODS) - 35,49%. V 2. kole s výraznou převahou 
zvítězil Bc. Zbyněk Sýkora (ODS). V městysi mu dalo 
svůj hlas 67,28% volících.

Volební účast pro krajské zastupitelstvo v  městysi 
byla 37,95%, a  to je lehce nad celorepublikovým 
průměrem 32,91%.

V tabulce s výsledky krajských voleb uvádíme pouze 
subjekty, které v okrsku dosáhly více jak 5%. Podrobné 
výsledky najdete na https://www.volby.cz/.
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Informace pro občany

Od 1.  září 2024 začal platit zákaz provozování 
starých kotlů na pevná paliva

v  objektech určených k  bydlení, a  to nejen 
v  rodinných a bytových domech, ale také stavbách pro 
rodinnou rekreaci. Konkrétně již není možné provozovat 
staré spalovací stacionární zdroje, jejichž prostřednictvím 
se  ohřívá voda pro teplovodní soustavu ústředního 
vytápění.

Podle zákona o ochraně ovzduší (§ 17 odst. 1 písm. 
g)) je zakázáno používat:

• Kotle na tuhá paliva 1. a 2. třídy (nejčastěji to jsou 
kotle na uhlí, případně dřevo)

• Kotle vyrobené před rokem 2000, kdy se třídy ještě 
nestanovovaly

• Nestandardní kotle vyrobené svépomocí nebo 
upravené

Třída kotle je uvedena na  výrobním štítku, který 
se  obvykle nachází na  zadní straně kotle, nebo 
v dokumentaci ke kotli (např. v návodu k použití). Třídu 
kotle může jeho majiteli sdělit také pracovník, který 
zajišťuje pravidelnou kontrolu technického stavu 
a provozu kotle a má k tomu potřebná oprávnění.

Kontrola technického stavu a provozu
Kontrola kotle je povinná! Provozovatel spalovacího 

stacionárního zdroje ji musí dle zákona o  ochraně 
ovzduší nechat provést nejméně jednou za  tři roky. 
Seznam osob odborně způsobilých k  provedení 
pravidelné kontroly technického stavu a provozu kotlů je 
uveden v databázi Ministerstva životního prostředí ČR 
viz. https://ipo.mzp.cz/.

V  případě, že provozovatel spalovacího stacio-
nárního zdroje neprovede pravidelně nejméně jednou 

za  tři roky kontrolu technického stavu a  provozu 
spalovacího stacionárního zdroje, může za  tento 
přestupek dle zákona o ochraně ovzduší dostat pokutu 
až do výše 20 000 Kč.

V případě, že provozovatel stacionárního zdroje stále 
(od 1. září 2024) provozuje kotel na tuhá paliva s emisní 
třídou 1 a 2, lze mu udělit pokutu až do výše 50 000 Kč.

Městský úřad Týn nad Vltavou, odbor životního 
prostředí, orgán ochrany ovzduší má možnost zjistit 
objektivní stav provozování těchto zdrojů, a  to i  s 
využitím možnosti provedení kontroly kotle či topidla 
v  obydlí, přičemž v  případech, kdy je to účelné, může 
odebrat i  vzorky popela pro prokázání případného 
spalování odpadu. Orgán ochrany ovzduší dále může 
vyžádat doklad o provedení kontroly technického stavu 
a  provozu, udělovat sankce za  porušení zákonných 
povinností či ukládat nápravná opatření ke  zlepšení 
stávajícího stavu.

Všechny domácnosti mohou nyní stále požádat 
o peníze na výměnu starého typu vytápění za nový zdroj 
z  dotačního programu Nová zelená úsporám viz. 
https://novazelenausporam.cz/. Pokud potřebujete 
pomoci s  přípravou na  podání žádosti v  dotačních 
programech, je možnost se obrátit na MAS Vltava z.s., 
se  sídlem Jiráskova 84, 375  01 Týn nad Vltavou, tel. 
380 421 377.

Více informací o provozu kotlů a způsobu vytápění 
na oficiálních stránkách Ministerstva životního prostředí 
ČR viz. https://www.mzp.cz/cz/lokalni_topeniste.

Bc. Tereza Švecová,
 odbor životního prostředí Městský úřad Týn n. Vlt. 

Zákaz starých kotlů a s ním spojené kontroly

Strana Okr. 1 Okr. 2 Okr. 3 Okr. 4 Okr. 5 Okr. 6 okr. 7

SPD, Trikolora PRO 5,05 % 11,11 % 7,40 %

ANO 2011 21,76 % 24,24 % 37,03 % 30,43 % 11,53 % 25,92 %

STAČILO! 5,04 % 6,52 %

ODS 56,15 % 54,54 % 33,33 % 45,65 % 54,83 % 80,76 % 37,03 %

Starostové pro Jihočeský kraj 12,12 % 9,67 %

Sociální demokracie 7,4 %

Společně pro jižní Čechy 8,69 % 16,12 %

Přísaha 6,45 %

Česká pirátská strana 6,45 %

Jihočeská veřejnost 22,22 %

Rozpis volebních okrsků: Okrsek 1 D. Bukovsko, Okrsek 2 H. Bukovsko, Okrsek 3 Bzí, Okrsek 4 Radonice, 
Okrsek 5 Popovice- Hvozdno, Okrsek 6 Pelejovice, Okrsek 7 Sedlíkovice
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Berušky v hlavní roli

Ze školky

Třída Berušek letos s  radostí přivítala nové 
děti, které se  hned po  seznámení s  prostředím 
a  spolužáky pustily do  zábavných aktivit. Jednou 
z  prvních akcí byla hra na  známou pohádku 
„O třech prasátkách“. Děti se zhostily svých rolí na 
výbornou a celou pohádku sehrály před nadšeným 
publikem. Představení mělo velký úspěch a děti si 
užily spoustu zábavy! Jsme rády, že se třída rychle 
sžila a  těšíme se na další dobrodružství, která nás 
v průběhu roku čekají.

K. Kluzáková a I. Daňková

Kočičky a podzimní sklizeň

Děti se seznámily s plody, které se sklízí na podzim 
na  poli i  na  zahradě. Zkoušely rozeznávat polní 
plodiny pomoci hmatu z hmatové krabice a podle chuti 
plody ovocných stromů. Společně jsme se  vypravili 
na  vycházku na  pole, kde probíhají podzimní práce. 
Děti vyprávěly pohádku O veliké řepě pomoci malých 
maňásků. V průběhu podzimu jsme vytvářeli výtvarné 
práce na téma sklizeň na poli a sklizeň jablek.

Přejeme všem krásný slunečný podzim.
Šárka Jindrová
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Ze školky

Poděkování ze školky
Nový školní rok mateřská škola zahájila 

„v novém kabátě“. Během letních prázdnin byly 
prostory MŠ vymalovány, nainstalovány nové 
rolety, nástěnky a  byl poř ízen nábytek 
do  kabinetů. Tímto bych chtěla ještě jednou 
poděkovat kolegyním, které ve  svém volnu 
uklízely po  malování a  zvelebovaly své třídy 
k  obrazu svému. Jako dalším bych chtěla 
poděkovat Městysi Dolní Bukovsko a  panu 
řediteli Radku Hřivnáčovi za  finanční podporu 
při renovaci mateřské školy.

Všem dětem, rodičům i  zaměstnancům MŠ 
přeji pohodový školní rok 2024/2025.

Mgr. Jaroslava Šalamounová

Podzim u Krtečků

Děti ze třídy Medvídků vítají podzim

Po létě se děti sešly ve třídě ,,Krtečků“, kde přivítaly 
nové kamarády a také nové roční období podzim.

Se ,,zahradníkem“ děti poznávaly pomocí obrázků 
ovoce a zeleninu. Procvičily si jemnou motoriku ruky při 
zavařování kompotů. Z  barevných papírů mačkaly 
ovoce, které daly do  správné zavařovací sklenice. Při 
tvoření si vyzkoušely výtvarný experiment. Vymalovaly 
šablonu jablka nebo hrušky temperovou barvou 
smíchanou s  jedlou sodou a  pomocí rozprašovače 
šablonu postříkaly octem. Obrázek začal šumět a vytvořil 
zajímavé struktury. 

Naučily se básničku a písničku o podzimu a zahrály 
si spoustu pohybových her. Také zhlédly pohádku 
s maňásky ,,O veliké řepě“, kterou si pomocí divadelních 
čepiček zdramatizovaly. Aby si děti procvičily i  své 
hlavičky, čekalo je velké přemýšlení u plnění ježkových 
úkolů na  interaktivní tabuli. A  protože víme, že se  dá 

z  ovoce, ale i  zeleniny upéct spousta dobrot, upekly si 
děti společně koláč z červené řepy.

Děkujeme paní kuchařkám za spolupráci.
Třída Krtečků
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Zahájení školního roku 2024/2025
V  pondělí 2.  9. jsme slavnostně 

zahájili školní rok 2024/2025. V 8 hodin 
jsme se  seš l i v  Kulturním domě 
za  přítomnosti žáků, pedagogických 
pracovníků školy, rodičů a  veřejnosti. 
Přítomné prvňáčky přivítali pan ředitel a 
učitelský sbor, popřát jim přišla také paní 
starostka.

Milena Zahradníková

Exkurze do Kompostárny Jarošovice a JETE Temelín
Ve čtvrtek 19.  9. 2024  se  žáci 8.  a 9.  třídy 

účastnili exkurze do  Kompostárny Jarošovice 
u  Týna nad Vltavou. Akce proběhla v  rámci 
projektu organizovaného Jihočeským krajem.

Po příjezdu nás přivítal pan Jakub Šmíd, 
který zde pracuje jako odpadový hospodář. 
Provedl nás rozlehlým areálem, seznámil nás 
s  jeho provozem a  ukázal nám, jak probíhá 
kompostování v  pásových hromadách. 
Vysvětlil, jak probíhají jednotlivé procesy 
přeměny bioodpadu v  kvalitní kompost. Žáci 
měli příležitost přesvědčit se doslova na vlastní 
nos, že ne všechna povolání jsou voňavá. 
Viděli, kam se sváží zbytky obědů či zkažených 
potravin, a jak se dále zpracovávají a přetvářejí 
na bioplyn.

Po prohlídce kompostárny jsme ještě 
navštívili Jadernou elektrárnu Temelín. Samotná 
elektrárna pro základní školy bohužel přístupná není, ale 
už jenom vidět ji zblízka na vlastní oči je zážitek. Hlavní 
částí exkurze byla virtuální prohlídka Reak Tour – 
nasadili jsme si na  hlavu speciální brýle a  sluchátka 
a přemístili jsme se do vnitřních prostor elektrárny. Prošli 
jsme se  takto celou elektrárnou a  od  průvodce jsme 

se dozvěděli hodně zajímavých informací. Mohli jsme tak 
vstoupit i  do  těch nejvíce střežených míst – byli jsme 
například uvnitř kontejnmentu u  jaderného reaktoru, či 
uvnitř chladící věže. Příjemným zpestřením byly pro 
žáky pohyblivé modely reálných zařízení, hry a kvízy.

Mgr. Marie Chroustová

Na houby do Pořežan
V pátek 27. září jsme vyrazili s žáky 5. a 

7. třídy na výstavu hub do Pořežan. Výstava 
byla velmi zajímavá, zvláště pak přednáška 
mykologa Pavla Špinara. Žáci vyplňovali 
pracovní listy a poznávali houby. Závěrem 
bylo vyhodnocení žákovských prací a  jejich 
pracovních listů. Z poznávačky byli vybráni 
dva nejleší řešitelé, kteří byli odměněni 
pexesem.

Milena Zahradníková
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Adaptační den 6. třídy
Ve čtvrtek 5. září v 18 hodin jsme se společně s žáky 

6.  třídy sešli na  školní zahradě a postavením stanů jsme 
zahájili adaptační den. Žáci se  rozdělili do  skupin, 
ve kterých si řekli, co mají společného, a na základě toho 
vytvořili společný erb skupiny. Poté si opekli špekáčky, 
klobásy, chleba. Po  večeři jsme si zhodnotili první den 
a po skupinách šli na večerní hygienu. V 22 hodin ulehli 
žáci do svých stanů.

Druhý den ráno jsme si zacvičili, zahráli dvě aktivity 
a společně posnídali na terase u  jídelny. Po snídani jsme 
se  vydali do  Bukovského lesa. Cestou jsme se  zastavili 
u kostela, kde jsme hledali odpovědi na společné otázky.

Kolem půl desáté jsme se dostavili do lesa, kde začal 
boj o erb skupiny. Po 11. hodině jsme vyrazili směr škola, 
kde jsme sbalili stany, naobědvali se a vyrazili domů.“

Milena Zahradníková

Adaptační den očima dětí
V  šest hodin jsme přišli a  začali stavět stany. Pak 

jsme šli připravit jídlo, a  když jsme přišli zpátky 
ke  stanům, tak jsme dostali první úkol - nakreslit erb. 
Ten se  všem povedl. Večer jsme si opekli buřty a  pak 
jsme si povídali. V deset hodin byla večerka, takže jsme 
šli spát. Ráno jsme šli na  snídani. Měli jsme různé 
buchty a bábovky. A pak jsme vyrazili do lesa. Tam jsme 
si zahráli hru boj o  erb, a  pak jsme šli sbalit stany 
na školní zahradu. Trvalo nám to asi deset minut. A pak 
nám zbývala poslední věc. Dojít na oběd a jít domů.“

Marek Kokeš
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Ze školy

Projektový den Dopravní výchovy a první pomoci

Doctor Dancer opět mezi námi
Již podruhé přijel Doctor Dancer roztančit 

naše žáky. Všichni zúčastnění si hodně užili 
tance a  pohybu. Mnozí z  nich při taneční 
hodině i  propotili trička. Naším cílem je 
seznamovat děti s  různými sportovními 
aktivitami, které by je mohly zaujmout. 

Tento originální program je zaměřen 
na  podporu fyzické aktivity a  osvětu 
tanečního stylu break dance, který spojuje 
kreativitu, zábavu a  rozvoj pohybových 
dovedností. Děti si při něm procvičují nejen 
t ě l o , a l e t a k é z l e p šu j í k o o r d i n a c i 
a soustředění, což má pozitivní vliv na  jejich 
celkový rozvoj.

Anna Šubrtová

Podzim je na  naší škole již tradičně věnován 
dopravní výchově a  první pomoci. Letošní projektový 
den se konal v pátek 4. října. Žáci 1. – 3. třídy se věnovali 
problematice chodce. Připomněli si, jak se  správně 
pohybovat na  chodníku nebo silnici. Jak přecházet 
na  přechodu pro chodce i  tam, kde přechod není. 
Program přijela podpořit policistka paní Krausová 
z  Českých Budějovic, která s  dětmi prošla všechna 
pravidla a  ukázala jim, jaké pomůcky používá ve  své 
službě. Děti si vyzkoušely svou zručnost a  rychlost 
v  jízdě na  koloběžce a  seznámily se  s  poskytováním 
první pomoci.

Starší žáci soutěžili v  Dopravní soutěži mladých 
cyklistů ve  školním kole. Soutěž byla opět rozdělena 
na  dvě kategorie. Mladší žáci (4.–5.  třída) a  starší žáci 
(6.-9. třída).

Mezi soutěžní kategorie patřila znalost dopravních 
předpisů, znalosti v  poskytování první pomoci a  jízda 
zručnosti. I  pro starší žáky přijeli experti na  danou 

problematiku. Pan David Slepička přednášel pravidla 
silničního provozu, paní Žaneta Rousková ukázala 
dětem, jak správně poskytnout první pomoc a  strážníci 
z Městské policie v Týně nad Vltavou na hřišti bodovali 
jízdu zručnosti. Počasí nám moc nepřálo, ale i tak většina 
dětí splnila všechny disciplíny. V letošním roce jsme měli 
bohužel i velké množství diskvalifikovaných soutěžících, 
kteří vzdali jízdu zručnosti.

Závěrem bych chtěla moc poděkovat všem kolegům, 
kolegyním a žákům, kteří se na projektovém dni podíleli. 
Zvláště pak panu Slepičkovi, paní Krausové a Rouskové, 
strážníkům Městské policie v  Týně nad Vltavou 
za  ochotu a  čas, panu Malechovi a  pracovníkům 
technických služeb za  přípravu překážek pro jízdu 
zručnosti.

Věřím, že tyto dny přispějí ke  zlepšení situace 
v provozu v běžném životě.

Hana Fišerová

Jízda na koloběžce

1. třída
1. místo Daniel Mašek         15,5 s
2. místo Adam Polák           17,14 s
3. místo Anežka Filípková  17,21 s

2. třída
1. místo Adam Kohout      14,96 s
2. místo Eliška Míchalová 15,86 s
3. místo Josef Vávrovský   16,08 s

3. třída
1. místo Tomáš Pour           14,49 s
2. místo Liliana Kliková     14,55 s
3. místo Eliška Petrželová  14,87 s

DSMC – mladší žáci
1. místo Bela Jindrová 27 trest. b. 5. tř.
2. místo Jiří Císař 28 b. 5. tř.
3. místo Tomáš Kokeš 37 b. 5. tř.
4. místo Lucie Molentová 38 b. 4. tř.

DSMC – starší žáci
1. místo Marek Kokeš 52 b. 6. tř.
2. místo Šimon Kořínek 59 b. 7. tř.
3. místo Josef Říha 63 b. 8. tř.
4. místo Simona Primová 72 b. 9. tř.

Nulový počet trestných bodů získali 
za  jízdu zručnosti Lukáš Votřel ze 7. třídy 
a Dan Jindra ze 6. třídy.



 15

Ze života v městysi

Hetero open 2024
Druhou srpnovou sobotu se  na tenisových kurtech 

v Dolním Bukovsku uspořádal již 17. ročník amatérského 
tenisového turnaje smíšených dvojic. Akce se zúčastnilo 5 
párů tenisových nadšenců z Dolního Bukovska a  okolí. 
Systém turnaje byl vzhledem k  nízkému počtu aktérů 
každý s  každým. K  vidění bylo spoustu kvalitních 
sportovních výkonů, zároveň také bizarních a  velmi 
vtipných úderů. Všechny páry předvedly velmi kvalitní 
výkony a  ukázaly, že i  smíšené dvojice mohou být 
na  tenisovém kurtu velmi atraktivní podívanou. Pozici 
velkého favorita potvrdila Vendy Fajtlová, které 
k  vítězství dopomohl Vašek Tůma. Celé akci vládla 
příjemná a  přátelská atmosféra, turnaj byl zakončen 
vyhlášením, tombolou a  posezením, které vždy přináší 
spoustu zábavy.

Jiří Matoušek

Posvícení v Radonicích
V  sobotu 28. září  jsme se  sešli v hospůdce k oslavě 

posvícení. Hráli nám „Kozlíci“ a  všem, kdo si rádi 
zazpívají, dělali jen radost. Naše děvčata nám připravila 
pohoštění a při dobrém pivku i  vínu nám rychle večer 
utíkal. Když zahráli „Sokolíky“, tak se  nikomu ještě 
domů nechtělo. Na závěr zaznělo, že na silvestra si rádi 
znovu zazpíváme, popovídáme a přivítáme rok 2025.

Za osadní výbor Marie Kapinusová

Myslivecký spolek Dolní Bukovsko
Náš spolek v  letošním roce pořádal již II. ročník 

Memoriálu Františka Šubrta, který se  koná na  počest 
člena našeho spolku a dlouholetého úspěšného chovatele 
plemene německého krátkosrstého ohaře.

Memoriál se  konal jako všestranné zkoušky ohařů 
se  zadáním titulu za  velmi hezkého počasí ve  dnech 
7.-8. září na Horním Bukovsku, kde proběhlo slavnostní 
zahájení i slavnostní zakončení. Memoriál jsme pořádali 
ve spolupráci s Honebním společenstvem Pořežany.

Memoriálu se  zúčastnilo 11 psů. Zkoušky úspěšně 
dokončilo 7 psů.

Vítězem memoriálu a  cenu za  nejlepší práci v  poli 
získala fena výmarského ohaře krátkosrstého Nora 
z  Údolí Vltavínů s  vůdcem Josefem Odehnalem. 
Na  druhém místě se  umísti l pes německého 
krátkosrstého ohaře Larry Illův dvůr s  vůdcem Jiřím 
Ludvíkem. Na  třetím místě s  cenou za  nejlepší práci 
v  lese se  umístila fena německého krátkosrstého ohaře 
Enny od  Vltavského Saníku s  vůdcem Vlastimilem 
Vačkářem. Vůdci psů, rozhodčí a  diváci memoriálu 
se  shodli, že organizace byla na  vysoké úrovni. Vůdci 
se  svými psy, kteří dokončili memoriál, obdrželi věcné 
ceny a  všichni, kteří se  umístili na  stupních vítězů, 
obdrželi velmi hodnotné dary. O  občerstvení všech 
účastníků memoriálu se postaral pan J. Míka a Hospoda 

na  Kuberně, za  což jim patří poděkování. Poděkovat 
musím i  členům našeho spolku, kteří věnovali přípravě 
a  bezproblémovému zajištění II. ročníku Memoriálu 
Františka Šubrta spoustu svého volného času.

Se všemi přáteli lovecké kynologie se  budeme těšit 
na III. ročník Memoriálu Františka Šubrta v roce 2026.

Ing. Jan Němec
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K  třetí zářijové neděli patří již tradičně loučení 
s  létem a  prázdninami. Tentokrát ovšem bylo počasí 
proti, a  tak jsme museli akci o  týden posunout, což 
se  nakonec stoprocentně vyplatilo – krásný podzimní 
den přímo vybízel k procházce bukovským lesoparkem.

Pro děti bylo připraveno deset stanovišť s  úkoly, 
na jejichž plnění dohlížely pohádkové a kouzelné bytosti. 
Hned na  kraji lesa střežil svůj poklad pirát, pokud ho 
děti chtěly oloupit o  zlaťák, musely správně poskládat 
slovo do  tajenky. Druhé stanoviště obsadil kovboj 
Woody, u  kterého se  procvičovala jemná motorika 
skládáním panáčka ze  sirek dle předlohy. A  už je tu 
„trojka“ na  slepičí farmě, kde vajíčka lítala doslova 

a do písmene vzduchem. Čtvrté stanoviště obsadily dvě 
kouzelnice, které čarovaly s  bonbónem a  kelímky. 
V  polovině cesty pozvali dva mimoni děti na  bowling 
a na  šestém stanovišti u  lišky bylo úkolem dětí přenést 
labyrintem hrášek a nakrmit Budulínka i lišku. Hluboko 
v  lese létaly berušky s  květinovým bludištěm a  další 
zastávka byla u pexesa. Jako poslední čekala na děti víla 
s  překážkovou dráhou. Pak zbývalo už jen správně 
poskládat obrázkové puzzle a  vyrazit do  cíle pro 
zaslouženou odměnu.

Pohádkové cesty se  letos zúčastnilo 55 dětí. 
Děkujeme a těšíme se zase za rok.

Hana Pourová

Pohádková cesta

Ze života v městysi

Bukovská setkání
Dne 31.  8. se  uskutečnil již několikátý ročník 

Bukovských setkání. Na  novém hřišti probíhaly takřka 
po  celý den soutěže v  hasičském sportu a  na  tzv. 
tréninkovém hřišti postavili hasiči stan, kde se odpoledne 
sešli jak místní senioři, tak zasloužilí hasiči, ale hlavně 
muzikanti, kteří svou hudbou zpříjemnili celé posezení. 
K  poslechu zahráli muzikanti místní i  přespolní. 
Přítomné ženy dostaly od  Jiřího Žižky tradiční karafiát 
a všichni si pochutnali na řízku z hasičské polní kuchyně. 
Přítomné přišla pozdravit i  toho času nejúspěšnější 
reprezentantka Bukovska v  hasičském sportu Pavlína 
Nekolová, která nás reprezentovala i  na  mistrovství 
Evropy v Bulharsku. Moc děkujeme hasičům za přípravu 
akce a za zajištění občerstvení. Celá akce proběhla letos 
za  podpory Generálního partnera Oranžového roku, 
Skupiny ČEZ. Srdečně děkujeme!

Ivana Makovičková
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Ze života v městysi

Vícevícemistryně ve výstupu na věž je z našeho sboru!
V  tomto vydání zmíním naši činnost za  uplynulé 

čtyři měsíce. Je to zapříčiněné tím, že uzávěrka minulého 
čísla zpravodaje byla v době, kdy jsem byl v  zahraničí 
na  dovolené a  po  návratu domů, jsem se  s  paní 
knihovnicí domluvil, že už jí článek posílat nebudu 
a necháme to do tohoto čísla.

V  sobotu 15.  června se  naše delegace zúčastnila 
setkání hasičských praporů v Telči, kterých bylo k vidění 
bezmála 700. Naši zástupci se  ten samý den vydali 
do Kostelce, kde došlo k slavnostnímu otevření hasičské 
zbrojnice. V neděli 16. 6.  jsme v prostoru školní zahrady 
postavili stan, ve  kterém došlo k  zahradní slavnosti 
a  předškolní děti v  něm byli pasováni na  prvňáky. 
V  pátek 21.  června jsme dětem ze  školky připravili 
nefalšovanou hasičskou pěnu. Tu měli možnost si užít 
i děti v Dyníně, Bošilci, Svinech a Radonicích při různých 
akcích. V sobotu 22.  června jsme se zúčastnili oslav 150 
let od založení SDH Kardašova Řečice, o  týden později 
jsme se  vydali do  Nových Hradů, kde naši kamarádi 
slavili také 150  let sboru. A  do  třetice jsme byli 
na  oslavách 150  let SDH, tentokrát v  Bechyni v  pátek 
5.  července, kde jsme byli i  s naším bufetem. Naší 
tradiční akcí je pouť v Radonicích, která tentokrát byla 
zpestřena oslavami 130  let místních hasičů. Tato akce 
se  konala v  sobotu 27. 7. V  sobotu 10.  srpna se  ve 
Stachách konalo setkání zasloužilých hasičů.

Letošní mistrovství v  požárním sportu se  konalo 
v Olomouci. V pátek 23. srpna naše barvy hájila Pavlína 
Nekolová ve  výstupu na  věž. S  výsledným časem 7,78 
vteřiny skončila ve finále na 3. místě. Ještě jednou Páje 
gratulujeme a držíme palce do dalších závodů.

 Bukovské setkání se letos konalo v sobotu 31. srpna. 
Dopoledne patřilo soutěži mladých hasičů v  Dolno-
bukovském trojboji, při kterém soutěžní družstva 
zápolila v  požárním útoku, štafetě 4 x 60  metrů 

a uzlování. V pátek 6. září jsme stavěli strany na místním 
tréninkovém hřišti na pouťovou zábavu. V  sobotu jsme 
stany za pomoci hasičů z Popovic a fotbalistů z A týmu 
přemístili za  kostel. Za  jejich pomoc jim ještě jednou 
děkujeme. V neděli večer po vystoupení dechové hudby 
jsme vše uklidili. První sobotu v  říjnu se u nás na hřišti 
konalo podzimní kolo hry Plamen. Mladí hasiči změřili 
své síly ve štafetě 4x60 metrů, štafetě dvojic a štafetě na 
400 metrů CTIF. Naši mladší žáci jsou po  podzimním 
kole na 6. místě a starší žáci průběžně vedou.

Za SDH D. Bukovsko Tomáš Pavlásek, velitel sboru
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Pozvánky na akce
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Inzerce



 20

BUKOVSKÝ ZPRAVODAJ - periodický tisk územního samosprávného celku MK ČR E 14327. 
Dvouměsíčník vydává Městys Dolní Bukovsko, nám. Jiráskovo 67, IČ 00244791. nákladem 300 ks. 
Vedoucí redakční rady Mgr. M. Farková, příspěvky posílejte na email: knihovna@dolnibukovsko.cz 
Redakce si vyhrazuje právo stylistických úprav a případného krácení příspěvků.
Uzávěrka příspěvku do příštího čísla je 8. 12. 2024.

Realizace funprint.eu

Paní Anna Malechová oslavila v říjnu 85. narozeniny.
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